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2018Z19933 

Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat volgens experts een halvering van het 
aantal tabaksdoden mogelijk is (ingezonden 2 november 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Experts: Halvering tabaksdoden in Nederland 
mogelijk»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de e-sigaret (veel) minder schadelijk is dan een 
gewone sigaret? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op het feit dat de e-sigaret een bewezen kans biedt voor 
een gezonder leven? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat rokers de toegang tot een gezonder alternatief niet 
onthouden mag worden? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat hoewel stoppen met roken natuurlijk het beste is, 
maar dat vanwege verslaving en het afkicken beschikbare alternatieven 
toegankelijk moeten zijn?

1 ANP via Esigbond (e-sigarettenbond)
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